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Aan : Het college van Burgemeester en Wethouders

Van : De fractie SP- Goirle

Onderwerp : Eerlijk kinderpardon

Datum : 9 mei 2014

Geacht college,

De gemeente Goirle heeft zich in 2012 samen met vele andere gemeenten uitgesproken voor een 
kinderpardon. Volgens kinderombudsman Marc Dullaert is het kinderpardon niet rechtvaardig uitgevoerd. 
Veel kinderen vallen buiten de regeling ondanks dat zij wel geworteld zijn in Nederland. En dat terwijl 
staatssecretaris Teeven beloofde het kinderpardon ruimhartig toe te passen. 

De Bunnikse burgemeester Hans Martijn Ostendorp is samen met andere collega's een campagne gestart 
voor een eerlijk kinderpardon. De burgemeesters willen dat staatssecretaris Teeven van Justitie de 
aanvragen van zo'n 600 kinderen die buiten het kinderpardon vallen opnieuw bekijkt.

Burgemeester Hans Martijn Ostendorp heeft daarom een oproep gedaan aan alle burgemeesters in 
Nederland om de brief aan staatssecretaris Teeven te ondertekenen.

De SP wil graag weten of burgemeester Rijsdorp gehoor gegeven heeft aan die oproep en de brief heeft 
ondertekend of dit nog zal gaan doen. 

Wij wachten uw beantwoording met belangstelling af.

Met vriendelijke groeten ,

namens de fractie SP-Goirle

Deborah Eikelenboom


